

康怡限定福袋換購

LUCKY BAG REDEMPTION

推廣日期: 2025年
Promotion Date:

3/28 (五)

▶ 換罄即止

28th March 2025 onwards.
While Stock lasts.

購物滿\$100或以上#

即可以**\$88**換購

限定福袋1個

Make purchase of \$100 or above#,
can redeem a set of Lucky Bag at \$88

內附7件超值商品
7 valuable items included

總值
\$178



關東煮二人前 (900克)



日本芝麻油 (400克)



牛肉咖哩(辛口) (170克X4包裝)



燕麥片 (330克)



純蜂蜜 (250克)



學童除塵抹布 (2件裝)



Mochi Panda 4層迷你紙手巾 (12包裝)

由2025年3月28日起，於AEON STYLE康怡購物滿\$100或以上#，即可以**\$88**換購「康怡限定福袋」1個。

From 28th March 2025 onwards, customer can redeem a set of Lucky Bag at \$88 upon purchase of \$100 or above# in AEON STYLE Kornhill.

以AEON收銀機印即日折實白色單一發票計算
• 每人每次最多可換購福袋一個。數量有限，換完即止。
• AEON網上購物城及AEON網購除外。
• 以上推廣活動須受有關條款及細則約束，詳情請向顧客服務台職員查詢。
• 如有任何爭議，永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

Net amount and same day single white receipt issued by AEON cash registers.
• Maximum one set of lucky bag can be redeemed per time per customer. Limited stock available while stock lasts.
• Sales receipts from AEONCITY and Licensee Shops are not accepted for this promotion.
• Terms and conditions apply. For details, please contact our staff at customer service counter.
• AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd. reserves the right of making final decisions for any disputes.

圖片只供參考。
Photos are for reference only.